- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. Thanksgiving Joint Worship: Thanks to God, His blessing can't countable.
- 3. Thanks to the Lord, Joyce Chen, Huai-Te Ted Huang will be baptized and Lily Chen Huang will have confirmation today.
- 4. Children: a. Christmas Musical practice from 12:30-2:00 at the sanctuary today. b. Parents please remind children to practice CD's songs at home. c. Dress code for the Christmas celebration: White shirt with a tie, long skirt or pants, black socks. d. rehearsal:12/9 (dress up), 12/16. e. 12/22, the night of the musical, 4:00pm for the final rehearsal & dinner will be served afterward.
- 5. Youth Orchestra will practice at 12:45pm today. Thanks to God and everyone's participation.
- 6. We don't have prayer meeting this Wednesday 11/21.
- 7. Registration for Winter Retreat: we had 45 people register! If you're interested in going, please see Brian to pick up an application. The deadline for normal registration is November 21st.
- 8. Church Body: a. please continues pray for Mrs. Judy Su's recover on her right knee. b. Mr. & Mrs. Elder Sun flew back to Taiwan with the choir of EFC to visit the EFC churches, please pray for them.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church Of **Orange County**

11月18日2007年

2446 期

● 主日崇拜程序 / Worship ●

台華英感恩節聯合(Thanksgiving Service) 10:00am

Call to Worship 官召

> Praise 敬拜讚美

代禱及主禱文 Prayer

Baptism 洗禮

Operation Christmas Child Shoe Box 愛心禮物

> Special Music: 獻詩:

Lord. We Plant The Seed 當我們撒種

Come Thou Fount

萬福源頭

Scripture Reading: Psalms 95:1-11

讀經: 詩 95:1-11

Sermon: Pr. Barber

證道:巴傳道

"Worship in Thanksgiving"

在感恩中敬拜

Hymn: # 320

詩歌回應: #320 (新聖詩)

Thank You, Lord

感謝主

Offering Announcements

奉獻禱告 歡迎/報告

Doxology & Benediction | 頌榮/祝禱

佈道年-宣道得人 / The Year Of Evangelism

舉目觀看,收割莊稼 / Behold, The Harvest Is Ready

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff): 陳敏欽(Pr. Chen)、Pr. Gabe Barber

地址(Add.): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部	華語部	英語部	兒童部
ı	Taiwanese	Mandarin	English	Children
9:30	主日學	禮拜	禮拜	禮拜
AM	Sunday School	Worship	Worship	Worship
11:00 AM	禮拜	主日學	主日學	主日學
Aivi	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School
上週丿	數及奉獻			
ı	主日學	Sunday		
	20	39	42	33
ı	禮拜 Worship			
	84	81	63	33
	全部禮拜人數		Worship Total	261
	經常費	Gener		
	\$10,744.00	\$1,193.00	\$180.00	\$3.07
•	其他奉獻	其他奉獻 Other Offering		_
	宣道 / Mission	\$50.00	愛心 / Love	
	傳播 / Media	\$1,000.00	感恩 / Thanks	\$300.00
•	上週奉獻共計	Last Week Offering Total		\$13,470.07
	該月累計	Accumulation for the month		\$25,983.07
	該月預算	Budget for the month		\$47,269.23
今日招	召待及司會	Today's Ushers & Presiders		今日領詩
		陳瓊枝	Norman Hannan	聯合 郭家暢
		黃武永齡		鋼琴 龔靜玲
	Andrea Chen	謝榮銘	Karen Wang	値星 林福明
下週招	招待及司會 Next week's Ushers & Presiders			
	鄭良誠 謝娟娟	陳瓊琪 張秋菊	Samuel	
			Matthew Samuel	午餐 Lunch
	黄順天	楊錫禮	Mike Hsu	今日 雅歌
!				下週 華語
下週証道 Next Week's Preachers				巡邏 Playground
	劉富誠長老	劉富誠長老	Isaac Liao	今日 沈重彦
l			1	

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【台華英聯合感恩主日】今日10:00am。沒有主日學。

【受洗】陳瑜玫、黃懷德、黃陳莉莉今日歸主名下,感謝主。

【兒童部】a. 12:30-2:00pm 在大堂練習聖誕歌曲。請家長務必在家讓孩子聽CD 練習。 b. 聖誕晚會服裝請穿有領子的白上衣,黑色長褲或長裙、黑襪子。 c. 12/9 (彩排), 12/16,請務必參加。

d. 12/22 4:00pm 集合預排,之後備有晚餐。

【青少年樂團演奏】感謝神!我們的團隊已組成,並於每週日 12:45pm 練習。請以禱告參與。負責人:楊馥鈺 (youngwhojohn@aol.com.)。

【長執會】明年長執分工已完成,將於 12 月中以後才公佈,以免與目前分工混淆。如需先前知悉,請詢問現任主席或副主席。

【總會】近日總委會已通過提名陳敏欽牧師爲總會總幹事,等到明年 二月末全台福代表大會通過即可就任。請代禱。

【禱告會】本週三禱告會暫停一次。

【英文部冬令會 】12/28-31,在Pine Summit。已有45 位報名。欲參加者仍可與Brian Su 聯絡,本週三 11/21報名截止。

【肢體消息】a. 請繼續爲出外教導的顏明誠夫婦代禱。

- b. 請繼續爲黃秋苑姐妹右邊膝蓋手術後的恢復代禱。
- c. 孫瑞利長老夫婦返台與台福聖樂團一起巡迴台福教會,請代禱。